
Z á p i s n i c a 

 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

konaného dňa 22.marca 2022 o 18,00 hod.  

 
Prítomní: Mgr. Eva Bobušová , Daniela Pokorná, Ľubomíra Hrčková, Ľubomíra Kšiňanová , 

Ing. Stanislav Fodora neprítomný - ospravedlnený  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej  komisie 

4. Kontrola uznesenia 

5. Správa o výsledku kontroly HK od júla do decembra 2021 

6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2021 

7. Výpočet miery triedenia odpadu obce Horné Naštice za rok 2021 

8. Predaj nehnuteľnosti – pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa            

9. Rosana-odosielanie správ obyvateľom 

10. Obnova fasády kultúrneho domu 

11. Rôzne /žiadosť – domov dôchodcov Kšinná, 1.máj, 8.máj, výlet pri príležitosti dňa detí, 

„naštická fazuľa - 25.06. 2022, cenová ponuka na verejné osvetlenie, Milan Dubný  žiadosť 

12. Diskusia  

13. Záver 

 

K bodu l 

Starosta obce privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva, taktiež občanov a oboznámil 

ich  s programom zasadnutia. Pôvodný termín zasadnutia obecného zastupiteľstva 10. marec 2022 

bol z dôvodu neprítomnosti pána starostu presunutý na dnešný t.j. 22.3.2022. Materiál 

k zastupiteľstvu dostali poslanci elektronickou poštou.  Konštatuje, že sú prítomní 4 poslanci 

a zasadnutie zastupiteľstva je uznášania schopné. Keďže neboli žiadne pripomienky ani návrhy 

k uvedenému programu, starosta dal hlasovať za uvedený program. 

Poslanci hlasovali:  

Za : 4   Proti: 0    Zdržal sa:  0 

 

K bodu 2 

Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  

Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:  Mgr. Eva Bobušová, Ľubomíra Kšiňanová 

Poslanci hlasovali : 

Za : 4                         Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 

predseda :  Daniela Pokorná, Ľubomíra Hrčková 

Poslanci hlasovali: 

Za : 4            Proti: 0                Zdržal sa: 0 

 

K bodu 4 

Kontrola uznesenia 

Starosta obce konštatoval, že všetky uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva   boli splnené.  

 

 



 

K bodu 5  
Starosta oboznámil prítomných so správou hlavnej kontrolórky za obdobie od júla 2021 do 

decembra 2021. 

Poslanci vzali uvedenú právu  na vedomie. 

K bodu 6  
Taktiež ich  oboznámil so správou o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021. 

Poslanci vzali uvedenú správu na vedomie. 

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0         

K bodu 7   

Starosta podrobne oboznámil prítomných s triedením odpadu za rok 2021, kde sme celkom 

vyzbierali 146,95 ton odpadu, z toho vytriedeného bolo 46 ton, miera triedenia sa oproti minulému 

roku zvýšila na 32%, čim budeme platiť menej za triedený odpad na skládku. V minulom roku sme 

platili 27,- eur za tonu odpadu, v tomto roku to bude 22,- eur. Stále však máme veľa komunálneho 

odpadu 83 ton. objemového odpadu 15,97 ton, platov 9,65 ton, papier 5,2 t, sklo 8,31 tony, železo 

5,15 tony. Treba neustále apelovať na občanov, aby sa v tomto smere zlepšili. Uviedol ako príklad 

kontajner , ktorý bol na družstve a boli v ňom nahádzané vyradené pneumatiky, použitý motorový 

olej, čo do veľkoobjemového kontajnera nepatrí. Od januára tohto roku sme zvýšili poplatok za 

komunálny odpad na z 15,- na  18,- eur , čo aj tak nie je dostačujúcu na finančné náklady spojené so 

zberom komunálneho a veľkoobjemového odpadu. 

Poslanci zobrali uvedenú informáciu na vedomie.    

K bodu 8 

Predaj pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol už schválený v minulom roku, bol 

zverejnený na obecnej tabuli od 21.12.2021 do 2.01. 2022, jedná sa o obecný pozemok vo výmere 

290 m ² - bývalé koryto potoku, ktorý sa predáva za 10,-€ za m² p. Ing. Róbertovi Šlosárovi. 

Poslanci uvedený predaj jednohlasne schválili.  

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0       

K bodu 9 

Rosana – je miestny rozhlas z MK Hlasu Sabinov, ktorý nám ponúkol možnosť cez uvedené  

rozhlasové vysielanie odosielanie správ obyvateľom. Poslanci nemali pripomienky k uvedenému 

rozhlasovému vysielaniu a uvedený návrh jednohlasne schválili.  

Poslanci hlasovali : 

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0       

K bodu 10  

Starosta oboznámil prítomných s cenovou ponukou na obnovu fasády kultúrneho domu, umytie, 

vyčistenie, 2x náter – 3 strany cca 4.500,- eur. Prichádzalo by to do úvahy v mesiaci apríl-máj. 

Keďže neboli k uvedenej obnove fasády žiadne pripomienky, poslanci jednohlasne uvedený návrh 

obnovy fasády schválili. 

Hlasovali nasledovne : 

Za :  4                                                    Proti : 0                                         Zdržal sa : 0    

K bodu 11 

Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťami od fyzických osôb, ktoré sa nachádzajú 

v sociálnom zariadení v domove dôchodcov v Kšinnej aj od samotného zariadenia o finančný 

príspevok . Od januára tohto roku sú obce povinné prispievať zariadeniam . Uvedenú problematiku 

konzultoval s okolitými starostami, nakoľko každý má niekoho  v takom, či podobnom zariadení.. 

V konečnom dôsledku by sa rodina mala starať o svojich blízkych, nakoniec tak i robia ,náklady 

ktoré sú naviac doplácajú deti. Poslanci uvedené žiadosti vzali na vedomie. 

Keďže sa už pandemické opatrenia uvoľňujú, dúfame, že sa konečne stretneme pri stavaní mája, 

ktoré sa bude konať 29. apríla, keďže firma, ktorá nám už roky sponzorsky zabezpečuje stavanie 

mája pracuje len v pracovných dňoch, z uvedeného dôvodu sa bude táto akcia spojená s hudbou 

a občerstvením konať v uvedený deň. Taktiež pri príležitosti dňa matiek by sa konalo posedenie 

v sále kultúrneho domu spojené s malým občerstvením a kultúrnym programom od detí v našej 



obci. Pre deti pri príležitosti MDD plánujeme výlet buď do ZOO, Donovaly, alebo Čierny Balog- 

černohorskou železničkou. 

     Ďalej 25. júna2022 by sme chceli znovu pokračovať v začatej tradícii v „Naštickej fazuľovici, „ 

kde už máme oslovené predbežne kultúrne telesá, ktoré by vystupovali na uvedenej akcii, táto akcia 

by bola spojená aj s oslavou dňa detí, pre ktoré by sa konali rôzne súťaže a malé pohostenie. Treba 

osloviť záujemcov do súťaže, aby sme mali aspoň 8 -10 družstiev.  

     Starosta oboznámil prítomných s cenovou ponukou na verejné osvetlenie. Jednu sme už mali 

zhruba pred 2 rokmi v hodnote 120.000,- eur, zmluva nebola podpísaná, takže sme to neriešili ďalej, 

Teraz sa jedná o výmenu 106 svetelných bodov v celkovej hodnote cca 52.000,- eur + DPH, je to 

firma zo Žiliny Indusrty, dá sa to splácať na viac rokov, záruka na osvetlenie je 7 rokov. 

     Posledným bodom v rôznom je žiadosť p. Milana Dubného o rozšírenie prístupovej cesty 

z obecného pozemku – tzv. parkovisko pri vchode do rodinného domu. Starosta upozornil žiadateľa, 

že je tam vodovod a prípade poruchy sa uvedené parkovisko bude musieť rozkopať s čím menovaný 

súhlasil. Bude to len chodník za lámaného kameňa. 

Poslanci nemali pripomienky k uvedenej žiadosti a jednohlasne uvedenú žiadosť schválili. 

Hlasovali nasledovne : 

         Za : 4                            Proti : 0                       Zdržal sa : 0 

       

K bodu 12 

V diskusii ako prvý vystúpil pán Jozef Hedera č.d.148, ktorý sa vyjadril k separovanému zberu 

v obci a vyslovil poďakovanie p. Marekovi Kšínskemu , ktorý zabezpečuje skladovanie a odvoz 

použitých pneumatík. Upozornil na to, že by bolo vhodné dať fotopasce na miesta kde sa neustále 

robia nelegálne skládky odpadu.  Ešte mal pripomienku  k predajnej cene za pozemok, činie je 10,- 

eur málo, na čo mu bolo vysvetlené starostom obce, že sa nejedná o stavebný pozemok.  

Keďže  ďalších pripomienok ani návrhov už nebolo, starosta poďakoval za pripomienky a diskusiu 

ukončil.       

K bodu 14 

Na záver poďakoval pán starosta všetkým prítomným za účasť a verejné zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

N á v r h  uznesení : 

                                                                U z n e s e n i e   č.1/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e  na vedomie 

-  určenie zapisovateľky  : Ing. Anna Cifrová 

s ch v a ľ u j e  
-  overovateľov zápisnice : Daniela Pokorná, Ľubomíra Kšiňanová 

 

                                                              U z n e s e n i e   č.2/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e  

- program obecného zastupiteľstva 

 

                                                             U z n e s e n i e   č.3/2022 

s ch v a ľ u j e  

- návrhovú komisiu : predseda Daniela Pokorná, Ľubomíra Hrčková 

 

                                                            U z n e s e n i e   č.4/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e   na vedomie  

- správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra od júla 2021 do decembra 2021 

 



                                                            U z n e s e n i e   č.5/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e   na vedomie  

- správu o výsledkoch kontroly hlavnoého kontrolóra za rok 2021  

                                                

                                                        U z n e s e n i e  č. 6/2022 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

b  e r i e   na vedomie            

- výpočet miery triedenia odpadu za rok 2021  

 

                                                           U z n e s e n i e  č. 7/2022 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

s ch v a ľ u j e    

- predaj pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa par.č.260/210  pre Ing. Róberta 

Šlosára v sume 10,- eur za m² 

 

                                                           U z n e s e n i e  č. 8/2021 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

s ch v a ľ u j e    

- rozhlasové vysielanie – Rozana na odosielanie správ občanom 

 

                                                             U z n e s e n i e   č.9/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e  

- obnovu fasády kultúrneho domu 

 

                                                              U z n e s e n i e   č.10/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e  na vedomie 

- žiadosť o finančný príspevok pre domov dôchodcov v Kšinnej 

 

                                                              U z n e s e n i e   č.11/2022 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e 

- výlet pri príležitosti dňa detí 

 

                                                               U z n e s e n i e  č. 12/2022 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

s ch v a ľ u j e    

- akciu – „naštická fazuľa“ 

-                                                     U z n e s e n i e  č. 13/2022 

-                                         zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

- s ch v a ľ u j e    

- cenovú ponuku na verejné osvetlenie 

 

                                                               U z n e s e n i e  č. 14/2022 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

s ch v a ľ u j e    

 

- žiadosť p. Milana Dubného na rozšírenie parkovacieho miesta pre rodinným domom 

V Horných Našticiach dňa 22.03.2022 

                                                                                   



 

                                                                                                       Jozef  H e d e r a 

                                                                                                          starosta obce  

 

 

 

Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    

   

 

Overovatelia: Daniela Pokorná  ............................   Ľubomíra Hrčková   .....................................                                    

 


